

SPECIAL NOTICE
Special Garbage Collection / Oversized Waste Collection

Please note that Special Garbage collection for Residents only (not Commercial Establishments). Oversized items that will not fit into a garbage bag will be picked up (maximum 3 large items per household). **Each residence must not exceed a volume of 5 m³ of waste.**

Acceptable items:

Items to be picked up will be limited to: furniture, bicycles, branches no larger than 3 inches in diameter, bundled, tied and no more than 50 pounds, carpet and linoleum must be cut into rolls no longer than 1.2 meters (4 ft.) in length, tied and no more than 50 pounds. All glass and mirrors must be taped. Broken glass will not be picked-up. Water softeners must be completely empty of water.

Items NOT Accepted:

Items which will not be picked up: large household appliances, discarded building and construction material, residue from trees such as stumps, trunks and branches (larger than three inches in diameter or if not bundled and tied), fencing, swimming pools, motorized vehicles, automotive parts, tires, stones, rocks, gravel, manure, carcasses of any dead animals, petroleum products, or hazardous waste (paint products), Freon filled appliances, propane tanks.

For more information on garbage collection, please contact Northwest Sanitation at 473-5937.

You can also find us on "Facebook".

We also encourage resident to use a garbage can (European style) to prevent invasion by pests and insects, and to reduce odor. This can actually allow you to make use of the dozens of plastic bags you get from stores and can't bear to toss.

Your cooperation would be greatly appreciated.

AVIS SPÉCIAL
Collecte spéciale / Collecte des déchets surdimensionnés

Veuillez noter que la collecte des ordures spéciales pour les résidents seulement (et non les établissements commerciaux). Les articles surdimensionnés qui ne rentreront pas dans un sac à ordures seront ramassés (maximum 3 gros articles par ménage). **Chaque résidence ne doit pas avoir plus que 5 m³ de déchets.**

Articles acceptables:

Les articles à ramasser seront limités aux meubles, bicyclettes, branches d'un diamètre maximum de 3 pouces, empaquetées, attachées et pesant au maximum 50 livres ; le tapis et le linoléum doivent être découpés en rouleaux de moins de 1,2 mètre de long (4 pi) de longueur, attachés et pas plus de 50 livres. Tous les verres et les miroirs doivent être collés. Le verre brisé ne sera pas ramassé/ Les adoucisseurs d'eau doivent être complètement vides d'eau.

Articles non acceptés:

Articles qui ne seront pas ramassés : gros appareils électroménagers, matériaux de construction, résidus d'arbres tels que souches, troncs et branches (plus de trois pouces de diamètre ou s'ils ne sont pas attachés, ni liés), clôtures, piscines, véhicules motorisés, pièces automobiles, pneus, pierres, roches, gravier, fumier, carcasses d'animaux morts, produits pétroliers ou déchets dangereux (produits de peinture), appareils remplis de « Freon », réservoirs de propane.

Pour plus d'informations sur la collecte des ordures, veuillez contacter Northwest Sanitation au 473-5937.

Vous pouvez également nous trouver sur "Facebook".

Nous encourageons également les résidents à utiliser une poubelle (de style Européen) pour prévenir l'invasion d'animaux et d'insectes nuisibles et pour réduire les odeurs. Cela peut vous permettre d'utiliser les dizaines de sacs en plastique que vous recevez des magasins et que vous ne supportez pas de jeter

Votre coopération serait grandement appréciée.